

CEO 家長選舉

HONG KONG CEO PARENT ELECTION

參選表格 APPLICATION FORM

由參選人填寫 **To be completed by candidate**

請用正楷填寫表格：如有需要，請另頁填寫附件編號。

Please complete the form in BLOCK LETTERS and use separate sheet(s) wherever necessary showing clearly the attachment number(s)

A) 參選人資料 CANDIDATES' PARTICULARS

1. 先生 女士 太太 博士 其他
Mr. Ms. Mrs. Dr. Others: _____

英文姓名:

中文姓名:

English Name _____

Chinese Name _____

2. 通訊地址

Correspondent Address _____

3. 日間電話

Daytime telephone _____

4. 手提電話

Mobile telephone _____

5. 傳真

Facsimile _____

6. 電郵

Email _____

7. 職業

Occupation _____

8. 香港身份證號碼/護照號碼

HKID/Passport No. _____

9. 國籍

Nationality _____

10. 出生日期

Date of Birth (dd/mm/year) _____

11. 教育程度: 小學 中學 大專/大學或 其他

Education: Primary Secondary College/ University or above Others _____

B) 參選人的家庭照片 CANDIDATE'S FAMILY PHOTO

- ✓ 照片檔案類型必定為.jpg，檔案大小下限為 1MB，上限為 5MB。

The format of photo must be .jpg. The lower limit of the size is 1 MB and the higher limit of the size is 5 MB.

C) 參選人的家庭故事 CANDIDATE'S ARTICLE/VIDEO

- ✓ 參選人需以 500-1000 字(中/英)撰寫或拍攝一條 3-5 分鐘長的短片或錄音，自述其家庭故事，如：生活中在管教子女時遇到的困難。

Candidate should write an article about 500-1000 words(Chinese/English), or make a 3-5 minutes video tape or record which describes the story of his/her family. For instance: the difficulties and challenges encounter while raising the children.

D) 遞交方法 APPLY METHOD

- ✓ 請把參選表、家庭相片、家庭故事在 2013 年 10 月 20 日或之前，[透過親身/郵寄/電郵 election@ife.org.hk](mailto:election@ife.org.hk) 到本學院。

- ✓ Candidate should send the application form, family photo, article or video to our Institute directly/ by post/ email to election@ife.org.hk.

- ✓ 相片背面/ 電子檔案必須註明參選人姓名及電話

Every materials should have candidates name and phone number.

- ✓ 如參選人未能抽空或對撰寫文章或對拍攝短片或錄音感到困難，可致電學院熱線 31717596，學院會安排專人代筆。

If candidate feels difficult in handling the article or video, candidate is welcomed to dial 31717596. HKIFE would arrange people to help writing the article with details provided by candidate.

參選人 Candidate's Declaration

本人以細閱同意以下條款(方格上打鉤)。

- 本人在此聲明本參選表格及其附件中提交的所有信息是真確，並同意大會披露有關資料，作選舉有相關用途。
- 本人同時承諾出席 2013 年 12 月 1 日舉行的頒獎典禮。
- 本人同意進入十強後，學院會為 10 強拍攝宣傳片短，並放上專用網頁讓公眾投票。
- 本人已遞交家庭近照。
- 本人已遞交家庭故事。
- 如有任何爭議，香港家庭教育學院保留最終解釋及決定權。

I hereby declare that all information submitted in this Application form and its attachments are true and accurate. I also agree to disclose such information for uses related to the Election and commit the Prize Presentation Ceremony to be held on 1st December, 2013. HKIFE have the final decision right.

日期: _____

參選人簽署: _____

CEO 家長選舉

HONG KONG CEO PARENT ELECTION

提名表格 NOMINATION FORM

由提名人(個人/團體/學校)填寫 **To be completed by nominator (individual/ organization/ school)**

請用正楷填寫表格：如有需要，請另頁填寫附件編號。

Please complete the form in BLOCK LETTERS and use separate sheet(s) wherever necessary showing clearly the attachment number(s)

A) 提名人資料 PARTICULARS OF NOMINATOR

1. 先生 女士 太太 博士 其他
Mr. Ms. Mrs. Dr. Others: _____

英文姓名:

中文姓名:

English Name _____ Chinese Name _____

2. Name of organization(if applicable) _____

3. 職位 (如適用) _____ 4. 團體性質 (如適用) _____
Position (if applicable) _____ Nature of Organization Position (if applicable) _____

5. 通訊地址

Correspondent Address: _____

6. 日間電話 _____ 7. 手提電話 _____
Daytime telephone _____ Mobile telephone _____

8. 傳真 _____ 9. 電郵 _____
Facsimile _____ Email _____

10. 職業 _____ 11. 香港身份證號碼/護照號碼 _____
Occupation _____ HKID/Passport No. _____

12. 國籍 _____ 13. 出生日期 _____
Nationality _____ Date of Birth (dd/mm/year) _____

14. 與候選人的關係 _____ 15. 與候選人認識年期 (年) _____
Relationship with Candidate _____ Duration of Acquaintance _____

B) 提名人的角色 NOMINATOR'S ROLE

- ✓ 提名人需以 500-1000 字(中/英)撰寫或拍攝一條 3-5 分鐘長的短片或錄音，講述參選人的家庭故事，如：生活中在管教子女時遇到的困難。同時，提名人亦需以 300-500 字寫下推薦原因及感受。

Nominator should write an article about 500-1000 words(Chinese/English), or make a 3-5 minutes video tape or record which describes the story of candidate's family. For instance: the difficulties and challenges encounter while raising the children. Nominator should also write an article about 300-500 words which explains the reasons and feelings of nomination.

C) 遞交方法 APPLY METHOD

- ✓ 請把參選表、家庭相片、家庭故事、提名表在 2013 年 10 月 20 日或之前，[透過親身/郵寄/電郵 election@ife.org.hk](mailto:election@ife.org.hk) 到本學院。

- ✓ Nominator should send the application form, applicant family photo, nomination form, article or video to our Institute directly/ by post/ email to election@ife.org.hk.

- ✓ 相片背面/ 電子檔案必須註明參選人姓名及電話

Every materials should have candidates name and phone number.

- ✓ 如參選人未能抽空或對撰寫文章或對拍攝短片或錄音感到困難，可致電學院熱線 31717596，學院會安排專人代筆。

If Nominator feels difficult in handling the article or video, candidate is welcomed to dial 31717596. HKIFE would arrange people to help writing the article with details provided by candidate.

提名人聲明 NOMINATOR'S DECLARATION

本人/團體/學校以細閱同意以下條款(方格上打鉤)。

- 參選人同意參加是次選舉。
- 本人/吾等謹此聲明本提名表格及其附件中提交的所有信息是真確的，並同意大會披露有關資料，作選舉有相關用途。
- 如有任何爭議，香港家庭教育學院保留最終解釋及決定權。

I / We hereby declare that all information submitted in this Application form and its attachments are true and accurate. I also agree to disclose such information for uses related to the Election and commit the Prize Presentation Ceremony to be held on 1st December, 2013. HKIFE have the final decision right.

日期: _____

提名人簽署: _____

提名機構蓋章 _____